







a ≥ 2:15 ⊙ × ⇔ ⊍

特點 FEATURES:

•六種洗滌模式:

智能 / 強力 / 標準 / 節能 / 潔亮 / 快速 Six washing modes:

Smart/Power/Basic/ECO/Glass/Rapid

•熱風烘乾及UV除菌功能,除菌率達99.9%以上⁺ Hot air drying and UV disinfection functions, remove 99.9% of microbes⁺

- •72小時持續換氣功能,使內膽更乾燥 72-hour continuous ventilation function keeps the inner cavity drier
- •大容量下層洗滌籃,可放抽油煙機隔油網 Large lower rack to accommodate range hood filter
- •延遲啟動功能,可彈性預設洗碗時間 Delayed start function: flexibly preset the dishwashing time
- ·容量為10套中式餐具 Capacity: 10 sets of Chinese tableware
- •達至國標1級能效及1級水效 Level 1 energy efficiency and level 1 water efficiency under GB standard

SZDW10G
黑色 Black
625 x 595 x 525 / 24.6 x 23.4 x 20.7
610 × 560 × 550 / 24.0 × 22.0 × 21.7
27.5 / 60.5
7.8*
0.71*

*單次節能洗滌模式 Single ECO washing mode



費保養 (3年包零件)^ Free warranty (3-year including parts)^



費送貨服務[^] Free delivery service[^]



費標準安裝^ Free standard installation^ 查詢及訂購 For enquiries or to place order

產品銷售熱線 Sales Hotline: 2232 1000

各TGC煤氣客戶中心 Any TGC Towngas Customer Centre

^免費維修保養及送貨安裝服務只適用於車輛能直接到達的住宅用戶,而馬灣及愉景灣須收取附加費。所有離島及行使禁區紙的地區則不獲提供有關服務。本公司不會為產品因不適當安裝、操作、濫用或錯誤使用等情況而引致的損壞提供三年免費更換零件保養服務。此保養服務並不包括損耗配件(如碗籃及滾輪組件、筷叉籃組件、滑蓋式分配器及進水/排水軟管等)。新更換爐具零件(不包括損耗配件)的保養期延長至24個月。價格及規格如有更改,恕不另行通知。所有圖片只供參考。

^Free warranty, delivery and installation servicing are only available for residential customers living in the areas which can be reached by vehicles. Surcharge will be applied to the orders of Ma Wan and Discovery Bay. No service will be provided for all outlying islands and restricted areas. Our company will not provide the 3-year free spare parts replacement warranty service to any product damages resulting from improper installation, mishandling, abuse of use and misuse of our products. This warranty service does not cover consumable parts (e.g. basket rack, cutlery basket and wheel assembly, dispensing assembly and hose-inlet/hose-outlet drain). Warranty of newly replaced spare parts (except consumable parts) is extended to 24 months. All prices and specifications are subject to change without notice. All photos are for reference only.

*經中國第三方檢測認證機構測試,以洗碗碟機「強力」洗滌模式,能有效去除>99.9%大腸桿菌及金黃葡萄球菌。 威凱檢測技術有限公司測試報告WTS2023-17830 (09/2023)

[†]Result of WTS2023-17830 (09/2023), >99.9% reduction on Escherichia coli and Staphylococcus aureus in "Power" washing mode, CVC Testing Technology Co., Ltd. in China

◎ 版權所有。未獲本公司授權,不得翻印、複製或使用本單張作任何用途。

All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet are not allowed without prior permission from our company.





